

Dear Anticipation Programme Participant:

Bonjour Hi!

Welcome to Anticipation, the 67th World Science Fiction Convention in Montreal, Canada.

If you have any questions at any time, please drop by Programme Operations in the Palais in Room 515C from Thursday to Sunday 0830-2200 and Monday from 0830-1600. You may also contact Programme Operations at 514-349-8450; text message during the day on Thursday and Friday until 1800; or call from 1800-2300 and Saturday and Sunday.

If there is any reason that you cannot keep an item on your schedule, please let us know ASAP.

Stay hydrated! Always leave the Green Room with a beverage. The Green Room is in Palais 515AB, and will open Thursday morning at 0900. It'll be open 0900 daily during the con, and will close 1900, except Monday when it closes at 1500.

Tent Cards: In your Programme Packet you received your Tent Card for use during Anticipation. Please use this for each panel, and take it with you when you leave. We will not be replacing the Tent Card if lost.

Readings: Note that most reading slots are shared by multiple writers. Many readings have 2 or 3 scheduled for an hour, and 3 or 4 scheduled for an hour and a half slot. That means your reading time may be as short as 15 minutes or as long as 25 (and some specialty group readings have even more readers scheduled). Check to see who else is scheduled in your reading slot and plan accordingly including the order of the readings.

Autographings: Most autographings are 30 minutes long, though a few last for an hour. They are located just outside the entrance to the Dealer's Room in Palais 210. Please let Joe Berlant (in charge of autographings) know if you want to limit the number of items that each person on line can have signed.

Kaffeeklatsches: Kaffeeklatches will be located in Palais rooms 521A, B, or C. For the vast majority, Kaffeeklatsche drink chits will be issued at Programme Operations that can be redeemed in the 7th floor Food Court for the beverage of your choice. These will be available starting on the day of your scheduled session.

Panel Length: Panels are 25, 55, or 80 minutes long. Generally sessions start on the hour; the afternoon sessions start at 12:30, 2:00, 3:30, 5:00, and 6:30. You should get a five-minute warning sign before the panel ends.

Thanks for volunteering to be on Anticipation Programme, and have a good time at the convention.

The Anticipation Programming Crew

Dear Anticipation Programme Participant:

Bonjour Hi!

Bienvenue à Anticipation, le 67^o congrès mondial de science-fiction à Montréal, Canada.

Si vous avez des questions, vous pouvez les poser au comptoir des Opérations de la programmation au Palais du congrès, pièce 515C qui est ouvert jeudi au dimanche de 8h30 à 22h00 et lundi de 8h30 à 16h00. Vous pouvez également contacter les Opérations de la programmation au 514-349-8450; envoyer des messages textes pendant la journée jeudi ou vendredi jusqu'à 18h00 ou appeler entre 18h00 et 23h00 ou le samedi ou dimanche.

Si pour une raison ou une autre vous ne pouvez pas respecter votre horaire, veuillez nous le dire aussitôt que possible.

Hydratez-vous! Apportez toujours un breuvage lorsque vous quittez le Foyer des invités. Le Foyer se trouve au Palais des congrès, pièce 515AB, et il s'ouvre jeudi à 9h00. Il sera ouvert de 9h00 à 19h00 chaque jour pendant le congrès sauf qu'il fermera à 15h00 le lundi.

Les cartes-tentes : Dans votre trousse de la programmation, vous avez reçu une carte-tente pour l'Anticipation. Veuillez vous servir de cette carte pour chaque panel et l'apporter lorsque vous quittez la pièce. Nous ne remplaçons pas les cartes-tentes perdues.

Lectures : Notez que la plupart des heures prévues pour des lectures sont partagées entre plusieurs auteurs. Il y en a où il est prévu que 2 ou 3 auteurs donnent des lectures dans une heure et où il est prévu que 3 ou 4 donnent des lectures dans une heure et demie. Vous aurez donc entre 15 et 25 minutes (il y a des lectures de group spéciaux ont encore plus d'auteurs à l'affiche). Notez qui donne des lectures avec vous et planifiez selon l'ordre des lectures.

Les séances d'autographes : La plupart des séances d'autographes durent 30 minutes, mais il y en a qui durent une heure. Elles auront lieu près de l'entrée à la Salle des commerçants au Palais du congrès, pièce 210. Si vous voulez limiter le nombre d'articles que chaque personne peut faire signer, veuillez contacter Joe Berlant (responsable des séances d'autographes).

Les Kaffeeklatsches : Les Kaffeeklatsches auront lieu au Palais des congrès, pièces 521A, B et C. Pour la plupart d'entre eux, vous pouvez chercher auprès des Opérations de la programmation des billets pour des breuvages que vous pouvez échanger contre le breuvage de votre choix au salle de repas au 7^{ieme} étage. Les billets seront disponibles à partir du jour de votre premier kaffeeklatsche.

La durée des panels : Les panels durent 25, 55 ou 80 minutes. En règle générale, les sessions commencent aux heures. L'après-midi, les panels commencent à 12h30, 14h00, 15h30, 17h00, et 18h30. On vous avertira cinq minutes avant la fin du panel.

Merci d'avoir offert de participer à la programmation pour Anticipation. Amusez-vous bien au congrès!

L'Équipe de la programmation pour Anticipation